
Resumé af møde i Skt. Elisabeth Kirkes menighedsråd 10.05.25 

Til stede: Sognepræst Michal Bienkowski (MB), Marymalar Elden (ME), Mitek Wozniak (MW), Charbel Saab 

(CS), Anders Ravn Jensen (ARJ) ref. kasserer Paul Hanna (PH) 

Afbud fra: Sebastian v, d. Meer (BM), Jeniton Soosaithas, Birgit Bidstrup Jørgensen, Zdzislaw Socinski (ZS) 

1) Siden sidst 

Fastelavn: Det gik fint – ingen bemærkninger. 

Fastens retræte: Generelt meget positive tilbagemeldinger. 

Påske: Fin deltagelse, der var fyldt op. Der var udfordringer med kommunions-uddelingen 

langfredag pga. at hostierne hang ved handskerne, som Sebastian brugte. Der skal måske 

bruges nogle mere ”glatte” handsker. 

 

2) Post 

Der er kommet en stor regning fra forsikringen pga. forkert beregning af ejendommens areal. 

 

3) Kommende arr. 

25. maj er den årlige udflugt til Åsebakken. Der har tidligere været snak om hvorvidt det kunne 

give mening af leje en bus, men det er billigere med privat kørsel. 

31. maj er der første kommunion. 

21. juni Kristi Legemes og Blods fest. 

Sognepræsten holder sommerferie 3 uger i juli. Datoer ikke fastlagt endnu, men han er dog 

hjemme inden august. 

 

4) Næste møde 

Ikke fastlagt – det bør ligge inden firmelsen. 

 

5) Status på fugning af vægge 

Vestvæggen er stort set fuget færdig. Der er lidt tilbage, men det er ikke så kritisk. 

 

6) Østre kirkegård 

Forespørgsel er sendt – vi venter på svar. 

 

7) Plakat omkring kirkeskat 

BBJ har udarbejdet en plakat. 

Der blev diskuteret, om der kunne tilføjes noget om kommende udgifter, vi allerede ved noget 

om. 

 

8) Overskydende beløb fra høstfesten 

Der er en bekymring om hvorvidt de penge der går til børnefonden bliver brugt i 

overensstemmelse med det,vi ønsker at støtte. Det er et punkt til næste møde. 

 

9) Præstekontoret 

Vi er kommet langt – der mangler lige lidt småting.  

 



10) Støvsuger 

Den gamle støvsuger er defekt og kan ikke længere bruges. En brugt støvsuger afprøves. 

 

11) Aktiviteter i jubelåret 

Der sigtes efter en valfart samlet for de 3 menigheder engang efter sommerferien. 

 

12) Vievands-beholder i sakristiet 

Vi mangler at høre Sebastian ad, om beholderen er ”lappet” med vandglas, så vi kan undgå at 

anskaffe en ny. 

 

13) Eventuelt 

Der er flere gange blevet doneret madvarer som er tæt på at blive for gamle. Vi opfordrer de 

respektive grupper til at man er opmærksom på ikke at donere noget, som snart skal smides ud. 

Desuden skal vi være obs. på at bruge det ældste først.  

Der mangler en opdateret list over indbo til forsikringen – det er et punkt til næste gang. 

 

 


